
Komise pro zdravotnictví JmK    
 
 
Komise pro zdravotnictví JmK, které jsem "stálým hostem", se schází pravidelně, každý 
měsíc. Od voleb se sešla celkem 5x, resp. 2. zasedání se nekonalo vzhledem k absenci 
materiálů k projednávání. Na ostatních zasedání komise jsou projednávány materiály, 
předkládané za rezort zdravotnictví na následné zasedání RJMK. ( např. investiční záměry 
nemocnic, žádosti o přijetí věcných darů pro nemocnice, výsledky hospodaření příspěvkových 
organizací v oblasti zdravotnictví JmK). Jedno ze zasedání komise se uskutečnilo v nových 
prostorách Zdravotnické záchranné služby (ZZS) JMK v Brně - Bohunicích, kde byl i 
projednáván návrh koncepce ZZS JMK. Materiály dostávám elektronicky před jednáním 
komise. Na všechna jednání jsem stejnou formou zvána. 
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